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ZÁPIS Č. 4/2016 

 
Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ  

ZASTUPITELSTVA MĚSTA PROTIVÍN 

KONANÉHO DNE 20. ZÁŘÍ 2016 

V KINOSÁLE MĚKS PROTIVÍN  

 
 

 

 Veřejné zasedání Zastupitelstva města Protivín v 18,03 hodin zahájil a 
dále jeho průběh řídil starosta města pan Jaromír Hlaváč. 

 Na začátku jednání starosta města přivítal jak přítomné zastupitele, 
tak veřejnost a konstatoval, že je dnešní zasedání usnášení schopné, jelikož 
je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva města.  

 Dle přiložené prezenční listiny je přítomno 15 zastupitelů. Svou účast 
podpisem do připojené prezenční listiny potvrdilo pouze 6 občanů.  

 Následně starosta města přistoupil k návrhu dvou ověřovatelů zápisu, 
kteří budou po jeho zpracování vyzváni sekretariátem starosty k ověření jeho 
správnosti. 

 Navrženi byli:  

∗ paní Dana Zoubková 
∗ pan Jaroslav Řehoř  
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HLASOVÁNÍ V POMĚRU 13 PRO : 2 SE ZDRŽELI HLASOVÁNÍ 

 

Dále přednesl návrh na složení dvoučlenné návrhové komise, která bude 
v průběhu jednání upravovat jednotlivá usnesení a v závěru přednese 
kompletní usnesení z dnešního zasedání.  

 Navrženi byli:  

∗ paní Věra Křišťálová 
∗ pan Richard Zoubek 
 

HLASOVÁNÍ V POMĚRU 13 PRO : 2 SE ZDRŽELI HLASOVÁNÍ  

 

 Poté starosta města přednesl návrh programu, kterým se dnešní 
zasedání zastupitelstva města bude řídit:  

1. Zahájení, kontrola usnesení  
2. Finanční záležitosti – návrh rozpočtového opatření č. 3 
3. Různé – materiál předložený Mgr. Piklovou (výtah v čp. 13), diskuze  
 a návrh usnesení  
4. Závěr jednání  

 
 
Zastupitelstvo města Protivín schvaluje program zasedání dne 20. 9. 
2016 v předloženém znění bez doplňků či změn 
 
HLASOVÁNÍ JEDNOHLASNÉ V POČTU 15 PRO : 0 PROTI  
 
 
Po schválení programu dnešního zasedání zastupitelstva města pan starosta 
plynule přešel k postupnému projednání všech předložených materiálů a 
začal kontrolou usnesení.  
 
 
 
K bodu 1/  Zahájení, kontrola usnesení  

  Zpráva o plnění konkrétních usnesení ze zasedání konaného dne 
23. 6. 2016 byla zpracována písemně, obdrželi ji všichni zastupitelé 
k prostudování v předstihu a tvoří samostatnou přílohu dnešního zápisu.  

P. starosta – pro informaci i přítomné veřejnosti ocitoval všechna přijatá 
              usnesení s tím, jak byla či jsou plněna.  
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Zároveň dodal, že další pravidelné zasedání zastupitelstva města vychází na 

úterý 20. prosince 2016.  

 

Jelikož nebylo k předložené kontrole usnesení žádných dotazů či 
připomínek, přistoupili zastupitelé k hlasování:  

 
Zastupitelstvo města Protivín schvaluje kontrolu usnesení ze zasedání 
ZM konaného dne 23. 6. 2016  
 
HLASOVÁNÍ JEDNOHLASNÉ V POČTU 15 PRO : 0 PROTI 
 
 
 
K bodu 2/  Finanční záležitosti – návrh rozpočtového opatření č. 3  
            
  S ohledem na vývoj příjmů a výdajů rozpočtu je nutné přikročit 
k některým rozpočtovým změnám.  
 
Na straně příjmů získalo město prostředky z dotačních titulů. Jedná se o 

zvýšení dotace na sociální služby – DPS o 40 100 Kč a ÚP na veřejně 

prospěšné práce  dlouhodobě nezaměstnaných ve výši 2 200 tis. Kč   (část ve 
výši 900 tis. Kč byla již na minulém ZM). Dále město obdrželo od Nadace 

ČEZ  investiční příspěvek 250 tis. Kč na opravy chodníků u 2. MŠ Protivín a 
500 tis. Kč na opravu vstupní brány do sportovního areálu u Obory a od 

společnosti ČEZ  320 tis. Kč na pořádání městských slavností. 

Krom toho došlo ke zvýšení příjmů finančního odboru, daně z nemovitostí a 

příjmů z provozu VHP.  Tyto daňové příjmy navrhujeme navýšit o 2 720 tis. 

Kč. Daň z příjmů PO za obce se snižuje dle skutečnosti o 127 930 Kč.           
O stejnou částku se snižují i platby daní na straně výdajů. Ke zvýšení příjmů 

dochází také u vytříděného odpadu, kde je návrh zvýšení o 300 tis. Kč. 

Na straně výdajů se jedná o navýšení prostředků na výměnu části vodovodu 

v Myšenci. Tato investice je vyvolaná připravovanou akcí „Odkanalizování 
Myšence“. V části trasy je nutné vyměnit i vodovodní potrubí. Předpokládané 

výdaje jsou 1 600 tis. Kč. Z celkové částky 1 600 tis. Kč  bude o 270 tis. Kč 
sníženo placení daní za vrácené DPH. V současné době je dokončena 

rekonstrukce ulice Na Chmelničkách a Boženy Němcové. Původní rozpočet 
nepočítal s přeložkou kabelů  O2 ve výši 490 tis. Kč. O tuto částku je nutné 

navýšit celkový rozpočet. V rámci této velké investice byly upraveny i 

navazující křižovatky do ulic Ve Školce, Tyršova a Fučíkova. O tyto výdaje je 
navrženo navýšení rozpočtu na údržbu komunikací TS. Do rozpočtu TS je 

dále zahrnuta dotace od ÚP na veřejně prospěšné práce ve výši  3 100 tis. 

Kč. Tyto prostředky jsou rozděleny na jednotlivé činnosti TS.  Ve školství je 
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navržen zvýšený příspěvek pro MŠ Krč ve výši 100 tis. Kč na výměnu kotle 

na vytápění.  V oblasti sportu a využití volného času je navrženo zahrnout do 

rozpočtu částku 900 tis. Kč na zakoupení autobusu. Stávající autobus již 

není možné provozovat. Autobus slouží pro dopravu sportovců na venkovní 

zápasy a dále pro dopravu zejména starších občanů na hřbitov. Ve veřejné 

správě je navrženo navýšit rozpočet na projektovou činnost o 200 tis. Kč.            

a  právní služby o 20 tis. Kč.  V současné době se zpracovávají náročné 
projekty na rekonstrukci ulice Ve Školce včetně vodovodu a kanalizace a dále 

na rekonstrukce sítí v ulicích Mírová a Jiráskova v souvislosti s plánovanou 

rekonstrukcí průtahu městem v příštím roce. Dále budou do rozpočtu správy 

majetku a příspěvku MěKS přesunuty příspěvky od ČEZ. 

 

Paragrafové znění rozpočtového opatření č. 3: 

Příjmy  
§                           pol.                       Text                                                                          Kč 

                             1112          Daň z příjmů FO                                                         170 000 

                             1122          Daň z příjmů PO – obce                                           - 127 930 

                             1351          výtěžek z VHP                                                              50 000 

                             1355          odvod výtěžku VHP                                                 1 500 000 

                             1511          daň z nemovitostí                                                    1 000 000    

                             4116          neinvestiční dotace ÚP                                           2 200 000 

                             4122          dotace na sociální služby - DPS                                  40 100 

3722 -3725                              příjmy za vytříděný odpad                                         300 000                                        

 6171                                       příspěvky ČEZ, reklama                                            570 000                           

příjmy  celkem                                                                                                      5 702 170 

                                                                                                               

Výdaje 
§                          pol.                         Text                                                                          Kč                                             

2212                                       komunikace Na Chmelničkách (přeložka)                     490 000         
2310                                       vodovod Myšenec                                                      1 600 000  
3111                                       MŠ Krč – kotel                                                               100 000  
3392                                       MěKS – příspěvek na slavnosti                                     300 000    
2212                                       TS-BÚK – křižovatky, ÚP                                           2 700 000  
3631                                       TS-VO                                                                            200 000 
3639                                       TS-výzdoba města                                                         100 000                                                                                           
3745                                       TS-veřejná zeleň                                                            900 000  
3722                                       TS-odpady                                                                     100 000 
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3639                                       nákup autobusu                                                             900 000          
3639                                       opravy a údržba majetku (ČEZ)                                     700 000     
6171                                       projektová činnost, právník                                            220 000  
6399                                       daň z příjmu PO-obce                                               -   127 930 

_________________________________________________________________________   

výdaje celkem                                                                                                         8 182 070                     

Rozdíl p říjmů a výdaj ů                                                                                         - 2 479 900 

 

P. starosta – podrobně probral jednotlivá navržená rozpočtová opatření  

            v návaznosti na konkrétní investiční akce; zastavil se u 

odkanalizování obce Myšenec, kdy v současné době probíhá komunikace 

s ministerstvem zemědělství ve věci související nutné rekonstrukce 

vodovodního přivaděče.  

 

Zastupitelstvo města Protivín schvaluje rozpočtové opatření č. 3 
v předloženém znění. 

HLASOVÁNÍ JEDNOHLASNÉ V POČTU 15 PRO : 0 PROTI  

 

 

K bodu 3/  Různé, diskuze a návrh usnesení  

3.1. Vytvoření projektu a instalace výtahu ve zdravotnickém zařízení – 

Masarykovo náměstí č. 13 

 Zastupitelka paní Věra Piklová překládá zastupitelům k projednání 
návrh na vytvoření projektu a instalace výtahu ve zdravotnickém zařízení na 

Masarykově náměstí čp. 13 v Protivíně. Tento materiál byl všem 
zastupitelům předán v předstihu k prostudování a tvoří samostatnou přílohu 

dnešního zápisu.  

Ve zdravotnickém zařízení, ve staré dvoupodlažní budově, se nacházejí ve 
výšeném přízemí ordinace praktického lékaře a v 1. a 2. poschodí ordinace 

zubních lékařů a zubní laboratoř. Do všech ordinací vedou schody, do 

zubních ordinací pak několik desítek schodů, které jsou pro mnohé starší 
pacienty a osoby imobilní velkou překážkou.  

Bylo zjištěno, že v 1. poschodí, v ordinaci MUDr. Pudíka, je evidováno 
několik set pacientů, z toho 4 imobilní. V ordinaci MUDr. Němečkové v 1. 

poschodí je 440 pacientů nad 64 let (tento rok byl vzat jako hraniční počátek 
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raného seniorského věku/ a 87 dětí (0-6 let). V 2. poschodí budovy 

v ordinaci MUDr. Hesounové je evidováno 686 pacientů starších 64 let, 10 

lidí na vozících, dětí do 6 let 23. 15 – 20 lidí vzhledem ke ztížené přístupnosti 

odešlo do píseckých ordinací.  

Tedy kolem 1500 pacientů navštíví ročně zubní ambulance, a to několikrát 

(2x ročně preventivní prohlídky, několikeré docházení při běžných 

ošetřeních).  

Zdravotnické zařízení, jemuž byla věnována pozornost a péče, je dětské 

oddělení. Oddělení v budově čp. 13, stejně jako gynekologické oddělení 

v Mírové ulici, by si takovou pozornost jistě zasloužila též.  

P. starosta – je skutečností vše, co je zde paní magistrou popsáno, ale nutné 

            je se na celou záležitost podívat i z druhé strany; z té 

ekonomické se nejedná pouze o náklady na investici (kolem 2 mil. Kč) 

určenou pro malý počet občanů, kteří by ji využívali při svých návštěvách 
lékařů, ale i následný provoz a údržbu; v budově čp. 13 sídlí a jistě nadále do 

budoucna sídlit budou lékaři – jedná se o podnikající subjekt v tomto 
nebytovém prostoru a řešení by viděl v prodeji budovy tomuto podnikajícímu 

subjektu, který by následně zrealizoval navrhovanou investici; město má ve 

své správě několik takových budov s velkým počtem obyvatelů, kde bude 

výměna výtahu nutností, v první řadě v budově DPS a v penzionu; 

Mgr. Piklová – navrhla možnost spolupodílnictví lékařů a města, na což jí 

       starosta města odvětil, že se prozatím žádný z  lékařů na 

město neobrátil s návrhem na určité spolupodílnictví; dle jeho názoru nelze 

souhlasit s tak obrovskou investicí pro jednotky osob, když výtahy např. 
v DPS či penzionu jsou téměř v havarijním stavu a používá je daleko více 

obyvatel – a navíc převážně seniorů či hendikepovaných občanů; 

Ing. Kozák – měl jen krátký komentář k řečenému – zařízení takového tipu 

    nebude niky rentabilní, vždy by mělo město tyto podporovat či 

dotovat, a to např. s pomocí dotačních titulů, nevyvíjet nějaký tlak na zde 

provozující lékaře; 

p. starosta – v žádném případě nehodlá tlačit na lékaře, ale pokud by tito 

     sami přišli se zájmem, s nějakým návrhem apod., určitě by se 

nebránil.   

 

Po ukončení diskuze vyzval starosta města ostatní zastupitele k hlasování o 

předloženém návrhu:  
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Zastupitelstvo města Protivín neschvaluje vytvoření projektu a instalaci 
výtahu v budově zdravotnického zařízení – Masarykovo nám. č. 13 

HLASOVÁNÍ V POMĚRU 1 PRO : 2 SE ZDRŽELI : 12 PROTI SCHVÁLENÍ  

 

Následně – po ukončení hlasování k poslednímu bodu programu – starosta 
města požádal návrhovou komisi k úpravě kompletního návrhu usnesení 

z dnešního zasedání.  

Zároveň otevřel diskuzi:  

p. starosta – vrátil se k diskuzi, která proběhla na posledním zasedání ZM 

    konaném v červnu t.r., kdy se zastupitelka Tamara Vojtěchová 

dotazovala na možnost znovuobnovení popelnic na bioodpad a jejich 

rozmístění po městě – po projednání s vedoucím OS TS se prozatím 

neuvažuje o  instalaci nádob na bioodpad po městě, když jejich provoz byl 
ukončen z důvodu, že do nich občané nedávali pouze bioodpad, ale veškerý 

komunální odpad; svoz velkých kontejnerů určených k ukládání bioodpadu 
ze zahrad zajišťuje OS TS sama, a to  jednou za dva týdny v průběhu jarních 

a podzimních měsíců.  

Dále se starosta ještě v rychlosti vrátil k letošním městským slavnostem, 

které proběhly velmi dobře, s velmi dobrými ohlasy. Město se bude snažit 
udržet takovou úroveň, která je ta nejvyšší možná, kterou město dokáže 

ufinancovat. Poděkovaní patří všem, kteří se na jejich přípravě i vlastním 

průběhu podíleli, a kteří již nyní mají v hlavně slavnosti další. Závěrem 

vyzdvihl exkluzivní vodní fontánu v podání dobrovolných hasičů.  

Mgr. Piklová – podle informací od veřejnosti prý nebylo citlivě zacházeno 
         s příchozími u pokladen, kteří chtěli pouze projít městem a 

tudíž odmítali platit vstupné na slavnosti; 

p. starosta – na toto odvětil, že takové výtky se k němu vůbec nedostaly, slyší 

   je poprvé; doplnila jej paní Říhová v tom smyslu, že pokladní 
měly dané určité pokyny, nelze pouštět každého návštěvníka, který spolu 

s rodinou nebo známými tvrdí, že chce pouze projít městem; i toto se řešilo 
případným doprovodem členy SDH a všichni bydlící v této oblasti měli lístky 

zdarma.  

Mgr. Kašová – měla dotaz z jiného soudku, a sice související s rekonstrukcí 

       ulic B. Němcové a Na Chmelničkách, dále s uskladněním 

recyklátu na hřišti; 

p. starosta – i když ještě neproběhla kolaudace, provoz je již puštěn; nyní se 
   naskytla možnost získání recyklátu, který byl prozatímně 
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uskladněn na hřišti, po jeho spotřebování bude hřiště opět uzavřeno a bude 

sloužit pouze pro pěší; 

pí Vojtěchová – se zajímala o to, zda bude v ul. Na Chmelničkách normálně 

                 probíhat svoz odpadu, na což jí starosta odvětil, že i když 

není po kolaudaci, svoz bude probíhat jako normálně. 

Po ukončení diskuze starosta města požádal přítomnou Ing. Boháčovou, 
zástupkyni a.s. ČEVAK, pozvanou za účelem objasnění plánu investic do 

vodohospodářského majetku a k zodpovězení případných dotazů ze strany 

zastupitelů či přítomných občanů.  

Ze zmíněného plánu investic by se měla hradit obnova vodohospodářského 

majetku, nikoliv běžné opravy. Tento plán byl zpracován společností ČEVAK 

a zahrnuje plánování obnovy vodovodů a kanalizací na období let 2016 – 

2021. Zdrojem financování investic je vybírané nájemné, které je následně 

vkládáno do potřebné obnovy tohoto majetku a je stanoveno s ohledem na 

potřeby investic do tohoto majetku.  

P. starosta – naše město tyto prostředky dává spíše do investičních akcí, než 
   do oprav stávajícího vodohospodářského majetku, jelikož když 

se rekonstruuje komunikace, našim cílem je opravit i ten „spodek“. U všech 

nových komunikací ve městě byla provedena i rekonstrukce vodovodu a 

kanalizace pod vozovkou, pouze ne v ul. Purkyňova, ale i ta je udělána tak, 
aby se případná oprava či výměna vodovodu a kanalizace dala provést 

spodem, bez nutnosti narušení asfaltového povrchu.  

Ing. Boháčová – velkou část vodného a stočného si vlastník šetří na obnovu 

          vodohospodářského majetku, je potřeba dlouhodobého 

výhledu a střádání prostředků, jelikož se do těchto oprav dlouhodobě 
neinvestovalo. Zmíněné prostředky je nutné získat i zdražením vody, bez 

tohoto nelze.  

P. starosta – je zastáncem toho, říci lidem pravdu, že město není schopno 
            udržovat vodohospodářský majetek funkční bez výběru 

vodného a stočného, resp. bez postupného zdražení – 4,- Kč ročně. 

Vodohospodářský majetek je mnohde v dezolátním stavu, na určitých 

místech jsou tzv. časované bomby.  

Ing. Boháčová – rozhodnutí je vždy na zastupitelích, aby obce kumulovaly 

          prostředky do tohoto fondu a poté dle schváleného plánu 

investic tyto realizovaly.  

Po ukončení diskuze členka návrhové komise paní Věra Křišťálová přednesla 
kompletní usnesení z dnešního zasedání doplněné o dovětek, že zastupitelé 
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berou na vědomí informace předložené zástupkyní společnosti ČEVAK Ing. 

Boháčovou.  

Zastupitelstvo města Protivín bere na vědomí informaci paní Ing. 
Boháčové o Plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací.  

 

  K bodu 4/ Závěr jednání 

       Po přednesu kompletního usnesení z dnešního zasedání, starosta 
města poděkoval všem zastupitelům za účast a vyzval je, pokud budou mít 
zájem, k procházce po nově zrekonstruovaných ulicích směrem k fotbalovému 
hřišti, kde je připraveno malé občerstvení.  

 

Zapsala: Uhlířová  

Ověřovatelé zápisu:   

 

∗ pan Jaroslav Řehoř   ………………………… 
 
∗ paní Dana Zoubková   ………………………… 

 
 
 

 

 

V Protivíně dne 2016-09-27 

 

 

Jaromír Hlaváč, starosta města  

 

  

 
 
 
 
 


